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شود این بنا به منافع شان منطبق تر است. من اولین بار بحث فدرالیزم را از زبان 
مشاور امنیتی انگلیس شنیدم. چند روز پیش هم آقای جیمز داونز که دیگر 
خیلی خیلی پیر شده مصاحبه ای با ایران اینترنشنال داشت و دوباره آن نظر 
گر افغان ها تصمیم بگیرند، فدرالیزم گزینه خوبی  امریکایی ها را تکرار کرد که ا

برای حل مشکلات افغانستان است.

خب در این 20 سال که این کشور در اختیارشان بود، این مسیر 
و این هدف را دنبال می کردند؟

قطعاً همین طور بود، امریکا کوشش می کرد در افغانستان، جزایر قدرت در 
مناطق مختلف شکل بگیرد، خودش مستقیم با آنها تماس برقرار می کرد، 
گر  ناتو مستقیم تماس برقرار می کرد. جریان را هدایت می کرد به طرف اینکه ا
گر کار از دست شان برود، باید این کشور به چند قدرت تقسیم  یک زمانی ا
شود. اما بعد از اینکه ناتو به رهبری امریکا در افغانستان یورش برد، امریکا 
بیشتر به فکر سلطه بود و طرفدار یک حکومت بشدت متمرکز در افغانستان. 
به همین خاطر در کنفرانس بن کسی بحث فدرالیزم را مطرح نکرد. من عرض 

باید نمایندگان 
طالبان و نمایندگان 
جناح دیگر 
-حزب اسلامی- 
در کنفرانس بن 
می بودند


